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Snöröjningen i Farsta stadsdelsområde  

 

Vi har kontaktats av medborgare som haft synpunkter på att det har varit svårt att gå och 

att köra bil på Pepparvägen efter några kraftiga snöfall under januari på grund av att det 

legat för mycket snö på vägen. Vi anser att snöröjning av allmänna vägar inte ska skötas 

av vinstdrivande företag. Entreprenören strävar efter att göra största möjliga vinst till 

minsta möjliga arbetsinsats . Om de inte kontrolleras noga så kan de slarva eller låta bli att 

göra sina uppgifter. Vi befarar att det kan bli samma snökaos som förra vintern om det är 

så att det är den hitintills milda vintern som inneburit att snöröjningen förefallit att ha 

fungerat och inte förbättrade snöröjningsrutiner.  

 

Vi ber därför vår förvaltning att efterhöra:  

1. Vad har kontrollerna av snöröjningen visat? 

2. Är det enbart entreprenörerna som redovisat egenkontroll eller har även staden utfört 

uppföljande kontroller? 

3. Finns det några noteringar om Pepparvägen eller andra gator inom vårt 

stadsdelsområde? 

 

 

Lars Bäck (V) 


